

Legislative
Assembly
of Ontario



Assemblée
législative
de l'Ontario

Votes and Proceedings

No. 19

Procès-verbaux

N° 19

2nd Session
42nd Parliament

Wednesday
November 17, 2021

2^e session
42^e législature

Mercredi
17 novembre 2021

9:00 A.M.
PRAYERS

9 H
PRIÈRES

ORDERS OF THE DAY

Second Reading of Bill 43, An Act to implement Budget measures and to enact and amend various statutes.

Debate resumed and after some time,

The Deputy Speaker informed the House of the following changes in the Order of Precedence for Private Members' Public Business:-

Mr. Cuzzetto assumes Ballot Item number 21;
Mr. Miller (Parry Sound–Muskoka) assumes Ballot Item number 22.

Debate resumed and after some time the debate adjourned at 10:14 a.m.

10:15 A.M.

QUESTION PERIOD

The Speaker informed the House of the following changes in the Order of Precedence for Private Members' Public Business:-

Ms. Bell assumes Ballot Item number 14;
Mr. Glover assumes Ballot Item number 66.

The House recessed at 11:34 a.m.

3:00 P.M.

REPORTS BY COMMITTEES

Standing Committee on Regulations and Private Bills:-

Bill Pr51, An Act to revive Adventure Learning Experiences Inc.
Bill Pr52, An Act to revive 1921628 Ontario Inc.
Bill Pr55, An Act to revive New Edinburgh Property Management Service Ltd.

ORDRE DU JOUR

Deuxième lecture du projet de loi 43, Loi visant à mettre en oeuvre les mesures budgétaires et à édicter et à modifier diverses lois.

Le débat a repris et après quelque temps,

Le Vice-Président a informé l'Assemblée des changements suivants dans l'ordre de priorité des affaires d'intérêt public émanant des députées et députés :-

Le débat a repris et après quelque temps, à 10 h 14, le débat était ajourné.

10 H 15

PÉRIODE DE QUESTIONS

Le Président a informé l'Assemblée des changements suivants dans l'ordre de priorité des affaires d'intérêt public émanant des députées et députés :-

À 11 h 34, l'Assemblée a suspendu la séance.

15 H

RAPPORTS DE COMITÉS

Comité permanent des règlements et des projets de loi d'intérêt privé :-

Reported without amendment.

Rapport est fait sans propositions d'amendement.

Report adopted.

Rapport adopté.

Ordered for Second Reading.

Ordonnés pour la deuxième lecture.

INTRODUCTION OF BILLS

The following Bill was introduced and read the first time:-

Bill 50, An Act to proclaim Hungarian Heritage Month. Mr. Cuzzetto.

DÉPÔT DE PROJETS DE LOI

Le projet de loi suivant est présenté et lu une première fois :-

Projet de loi 50, Loi proclamant le Mois du patrimoine hongrois. M. Cuzzetto.

PETITIONS

Optometry (Sessional Paper No. P-2) Mr. Harden, Mr. Mantha, Mr. Miller (Hamilton East—Stoney Creek) and Ms. Shaw.

Affordable housing (Sessional Paper No. P-15) Ms. French.

Cannabis retail licensing (Sessional Paper No. P-39) Ms. Bell.

Reopening the economy (Sessional Paper No. P-41) Mr. Smith (Peterborough—Kawartha).

Evictions and tenant rights (Sessional Paper No. P-42) Mr. Miller (Hamilton East—Stoney Creek).

Personal protective equipment procurement (Sessional Paper No. P-43) Mr. Smith (Peterborough—Kawartha).

Bradford Bypass (Sessional Paper No. P-44) Ms. Stiles.

Funding for school repairs (Sessional Paper No. P-45) Ms. Stiles.

PÉTITIONS

ORDERS OF THE DAY

Pursuant to Standing Order 7(e), the Deputy Government House Leader (Mr. Parsa) indicated that the evening meeting period was no longer required and therefore cancelled.

Second Reading of Bill 37, An Act to enact the Fixing Long-Term Care Act, 2021 and amend or repeal various Acts.

Debate resumed and after some time,

ORDRE DU JOUR

Conformément à l'article 7 e) du Règlement, le leader parlementaire adjoint du gouvernement (M. Parsa) a indiqué que la réunion en soirée n'était plus nécessaire et par conséquent était annulée.

Deuxième lecture du projet de loi 37, Loi visant à édicter la Loi de 2021 sur le redressement des soins de longue durée et à modifier ou à abroger diverses lois.

Le débat a repris et après quelque temps,

The Deputy Speaker informed the House of the following changes in the Order of Precedence for Private Members' Public Business:-

Le Vice-Président a informé l'Assemblée des changements suivants dans l'ordre de priorité des affaires d'intérêt public émanant des députées et députés :-

Mr. Glover assumes Ballot Item number 17;
Mr. Burch assumes Ballot Item number 66.

Debate resumed and after some time,
Mr. Parsa moved, under Standing Order 51 "That this question be now put".

Le débat a repris et après quelque temps,
M. Parsa propose, conformément à l'article 51 du Règlement « Que cette question soit maintenant mise aux voix ».

Carried on division.

Adoptée au vote.

The question was then put.

La question a ensuite été mise aux voix.

Vote deferred.

Le vote est différé.

At 5:33 p.m., pursuant to Standing Order 9(e), the Deputy Government House Leader (Mr. Parsa) indicated that no further business would be called and therefore the House recessed.

À 17 h 33, conformément à l'article 9 e) du Règlement, le leader parlementaire adjoint du gouvernement (M. Parsa) a indiqué qu'aucune autre affaire ne serait à l'ordre du jour et par conséquent, l'Assemblée a suspendu la séance.

6:00 P.M.

18 H

**PRIVATE MEMBERS' PUBLIC
BUSINESS**

**AFFAIRES D'INTÉRÊT PUBLIC
ÉMANANT DES DÉPUTÉES ET
DÉPUTÉS**

Ms. Sattler moved,
Second Reading of Bill 28, An Act to amend the Employment Standards Act, 2000 with respect to the employer-employee relationship.

M^{me} Sattler propose,

Deuxième lecture du projet de loi 28, Loi modifiant la Loi de 2000 sur les normes d'emploi en ce qui concerne la relation employeur-employé.

Debate arose and after some time,

Il s'élève un débat et après quelque temps,

The question was then put.

La question a ensuite été mise aux voix.

Vote deferred.

Le vote est différé.

The House adjourned at 6:45 p.m.

À 18 h 45, l'Assemblée a ajourné ses travaux.

le président

TED ARNOTT

Speaker

**PETITIONS TABLED PURSUANT TO
STANDING ORDER 42(a)**

**PÉTITIONS DÉPOSÉES
CONFORMÉMENT À L'ARTICLE
42 a) DU RÈGLEMENT**

Optometry (Sessional Paper No. P-2) (Tabled November 17, 2021) Ms. Park and Mr. Yakabuski.
